
Drammen	  Flyklubb	  –	  seilflygruppa	  	  

Styremøte	  19	  juni	  2013	  
	  

Tilstede:	  Hans	  Magnus	  Borge,	  Anders	  Hamre,	  Arne	  Martin	  Güetler,	  Øivind	  Moe(en	  del	  av	  møtet)	  

	  

1. Referat	  fra	  forrige	  styremøte	  ble	  godkjent.	  
2. Saksnummerering	  lar	  vi	  være	  møtedato	  og	  saksnr.	  på	  det	  enkelte	  møtet.	  
3. Priser	  for	  turer	  og	  pakker:	  	  

a. Startpakke:	  3	  slep	  til	  700m,	  Teoribok,	  elevkort	  og	  loggbok.	  Pris	  kr	  3.000	  
b. Introtur:	  Et	  slep	  til	  700	  meter.	  Man	  venter	  på	  tur.	  Pris	  800	  kroner	  
c. Forhåndsbooket	  introtur	  med	  acro:	  Slep	  til	  1000	  meter	  og	  acro.	  Pris	  3000	  kroner	  
d. 	  	  (det	  vil	  si	  ”stor	  startpakke	  20-‐21	  starter	  forsvinner)	  

4. Det	  er	  ønskelig	  med	  en	  koordinator	  for	  introturene.	  Klubben	  vil	  tilby	  vedkommende	  ½	  
årskort.	  	  Hans	  sender	  en	  forespørsel	  til	  alle	  instruktørene	  i	  første	  omgang.	  

5. Opsjon	  på	  ASG	  32:	  Øivind	  Moe	  møtte	  som	  representant	  for	  Schleicher.	  Det	  er	  en	  åpen	  opsjon	  
på	  bestilling	  med	  levering	  våren	  2015.	  Det	  er	  Tor	  Schaatun	  som	  leder	  et	  andelslag	  med	  
denne	  opsjonen.	  Den	  må	  erklæres	  inne	  juni	  2013.	  Prisen	  er	  20.000	  Euro	  som	  Schaatun	  &	  Co	  
har	  betalt.	  Hvis	  flyet	  ikke	  bestilles	  mister	  de	  pengene.	  For	  å	  aktivere	  den	  nå	  må	  det	  betales	  
ytterligere	  5000	  Euro.	  Stølthun	  &	  Co	  er	  villige	  til	  å	  forskuttere	  de	  20.000	  allerede	  innbetalt.	  
Hvis	  DFK/s	  skal	  tre	  inn	  i	  opsjonen	  må	  vi	  legge	  ut	  de	  5.000	  Euro.	  Skulle	  vi	  bestemme	  oss	  for	  
ikke	  å	  kjøpe	  flyet	  vil	  det	  neppe	  være	  noen	  risiko	  for	  at	  vi	  ikke	  kan	  få	  solgt	  opsjonen	  til	  andre	  i	  
Norge.	  Avgjørelsen	  ble	  at	  vi	  spør	  noen	  utvalgte	  i	  klubben(Anders	  Skifjeld,	  Jon	  Vedum	  og	  	  
Ingar	  Pedersen)	  og	  hører	  deres	  mening	  før	  styret	  fatter	  en	  beslutning	  på	  e-‐post	  innen	  
utgangen	  av	  juni.	  

6. Oppussing	  av	  DW.	  Vi	  er	  enige	  om	  å	  foreslå	  at	  LN-‐GDW	  pusses	  opp.	  Anders	  Hamre	  undersøker	  
pris	  på	  arbeidet	  i	  Polen.	  Han	  undersøker	  også	  pris	  på	  å	  sette	  inn	  motor.	  Men	  vi	  tror	  ikke	  det	  
er	  realistisk.	  	  	  

7. Bruk	  av	  ungdomsmidler:	  Vi	  er	  skeptiske	  til	  at	  mikro-‐gruppen	  subsidierer	  opp	  til	  25	  år.	  Men	  
det	  er	  på	  en	  måte	  deres	  sak	  siden	  hver	  av	  gruppen	  har	  1/3	  av	  midlene.	  	  

8. Sak	  3	  og	  4	  bør	  behandles	  på	  et	  medlemsmøte.	  Vi	  prøver	  å	  få	  til	  et	  slikt	  så	  snart	  som	  mulig	  
over	  sommeren.	  	  
	  
	  

	  


